



FIR - Fællesrepræsentationen for Idrætsforeninger i Rødovre

Rødovre, den 18. september 2024

Beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde i FIR tirsdag den 17. september 2024

Indkaldt til møde i Tennisklubbens klubhus kl. 19.30-21.10. Pizzaer og vand indkøbt af Daniel.

Deltagere:

Karin Finner Madsen, Lone Henriksen, Thomas Anker,
Daniel Hammer og Poul Lundberg Andreassen

Afbud: Preben Riel
Fraværende: Marie Grøndahl

Ordstyrer og referent: Poul Lundberg Andreassen

Dagsorden:

1. Siden Sidst – Bordet Rundt v/alle
2. Regnskab herunder restancer m.v. v/Karin Finner Madsen,
3. Projektstart "Haller & gymnastiksale" v/Thomas Anker,
4. Projektstart "Udendørs fodboldanlæg" v/Daniel Hammer,
5. Projektstart "Idrætspriser 2024" v/Poul Lundberg Andreassen
6. Eventuelt

Ad 1. Siden Sidst – Bordet Rundt v/alle:

- Rødovrehallens brugerbestyrelse konstaterer, at nu skal foreningerne selv lukke ned efter kl. 22; skepsis over for, om det vil fungere v/Lone Henriksen pva Rødovre Stadionhal,
- Det nye gulv kommer i 2025, formentligt lægges det om i løbet af sommeren v/Karin,
- Vestbadet er lukket, da der er nedfald af plader fra loftet v/flere.

Ad 2. Regnskab herunder restancer v/Karin

- Vi har 33 tkr. i bankbeholdning,
- 41 medlemmer er opkrævet kontingent,
- 4 mangler at betale:
 - Islev Sportsdykkerforening (fusioneret med Rødovre Sportsdykkerforening),
 - Rødovre Padel Klub, Badmintonklubben B/C 1987 og Bowlingklubben HOOK betaler ikke efter flere rykkere. Disse tre medlemmer får en sidste rykker. Hvis der ikke er betalt inden 10 dage, slettes de som medlemmer og fjernes fra hjemmesiden,
- Der afleveres ansøgning til forvaltningen for tilskud mhp 2025,
- Karin tager affære.

Ad 3. Projektstart "Haller og gymnastiksale" v/Thomas – Vi går i gang

- Thomas præsenterede sit første oplæg, hvor det drejede sig om at få afklaret, hvor mange foreninger, der ville medvirke. Enighed om at lade projektet omfatte alle foreninger, der er direkte berørt af den løbende fordeling af tider i Rødovre Stadionhal, Rødovrehallen, Rødovre Gymnasium og den kommende multihal på Valhøj Skole,
- Vi forsøgte at finde motiverende grunde til, at foreningerne medvirker,
- Endelig blev der diskuteret, hvordan man finder frem til rette vedkommende i de respektive foreningsledelser,
- Konklusionen blev, at Thomas går videre med at sende et brev ud til alle de berørte foreninger. Og at Karin og Lone bistår med at finde relevante kontaktpersoners mailadresser frem.
- Det er den interne del af dette projekt.
- I det øjeblik, der skal prioriteres omkring investeringer i nye anlæg, renoveringer af samme, skal der yderligere involveres de foreninger, der fungerer i haller og andre foreningsrum samt på udendørs anlæg forvaltet/formidlet via Rødovre Kommune. Det er foreninger som fodboldklubberne, Skaterhockeyklubberne, skøjteløb, svømning, tennis taekwondo m.v. Der sker ikke noget her i første omgang.

Ad 4. Projektstart "Udendørs fodboldanlæg" v/Daniel – oplæg bekræftes hos 6 foreninger

- Daniel præsenterede et papir, der sammenfattede de seks fodboldforeningers opfattelse af deres fælles ønsker til udbygning samt vedligeholdelse og drift af fodboldanlæggene,
- Papiret blev gennemgået og Daniel påtog sig at få det behandlet hos de seks foreninger, så FIR har et opdateret materiale at støtte sig til fremover.

Ad 5. Projektstart "Idrætspriser 2024" v/Poul – Der afholdes møde med tre eksterne interessenter

- Poul henviste til det fremsendte oplæg. Der er indhentet forhåndstilsagn fra kultur- og fritidsforvaltningen, Rødovre Lokalnyt og Team Rødovre,
- Poul sætter fælles møde op imellem FIRs bestyrelse og de tre eksterne interessenter.

Ad 5. Eventuelt.

- Jan Krügermeier var glad for at modtage idrætslederprisen via en kollega i FIR v/Daniel
- Islev Taekwondoklub afholdt et meget positivt 35-års jubilæum v/Poul – Orientering givet om vores gavepolitik i så henseende,
- ROG bliver 100 år sidst i oktober. Der udgives en bog om de 100 år, hvor vi har medvirket i at skaffe oplysninger fra arkiverne til bogens omtale af ROGs rolle ved skabelse og drift af FIR. Vi forventes selv at tage stilling til, hvor vidt vi deltager som gæster i reception m.v.
- I forbindelse med ovenstående projekter vil vi ofte være i kontakt og kan med kort varsel sætte et nyt bestyrelsesmøde op, når det bliver nødvendigt. v/Poul

Mødet sluttede kl. 21.10

Referent: Poul Lundberg Andreassen